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تیم ملی نوجوانان فوتبال ایران بعد از برتری مقابل برزیل، در دیدار مقابل 
یکـــی دیگـــر از مدعیـــان این جام در حالی نتیجه را واگذار کرد که تا دقایق 
پایانی همچنان امید ها در اردوی این تیم برای کسب نتیجه زنده بود اما یک 
اشتباه مرگبار از گلر این تیم باعث شد تا نتیجه و 3 امتیاز از کف شاگردان 
حسین عبدی بپرد. در این خصوص دقایقی با فرزاد آشوبی پیشکسوت 
فوتبال ایران که ســـابقه کار با رده های ســـنی را در کارنامه دارد به گفت وگو 

نشستیم که متن آن را در ادامه می خوانید. 

بازی با انگلیس چطور بود؟ در اوج ناباوری این دیدار به سود حریف به پایان رسید. 
به نظر می رسد بارش شدید باران تا حد زیادی روی این دیدار از لحاظ مسائل فنی 

و کارهای تاکتیکی و ترکیبی تاثیرگذار بود. 
در وهله اول باید به بچه های خوب تیم ملی نوجوانان خسته نباشید و خداقوت 
بگوییم. در هر صورت آنها دو بازی سخت مقابل انگلیس و برزیل را با تمام وجود 
مبارزه کردند، جنگیدند و تلاش کردند تا در این دو دیدار پیام آور شادی باشند. 
اتفاقی که در بازی با برزیل محقق شد اما در این بازی نتوانستند دست به این کار 
بزرگ بزنند اما این تلاش، انرژی و سختکوشی بازیکنان در هر دو بازی این تیم 
در حد عالی وجود داشت. بنابراین باید به خاطر داشتن این بازیکنان مستعد و 

باکیفیت خوشحال باشیم. 

از لحاظ فنی این دیدار چطور بود؟
بحـــث اصلـــی بـــه همین موضوع یعنی بحث فنی در این بازی مربوط می شـــود. 
متاســـفانه نه در مقابل برزیل که با پیروزی ما تمام شـــد و نه در این دیدار که در 
دقایق آخر نتیجه را واگذار کردیم هیچ نشـــانه ای از فوتبال امروزی و مدرن را به 
شخصه مشاهده نکردم. این امر جای تاسف بزرگی دارد چون نزدیک به دو سال 
است که این گروه مستعد و قوی در اختیار این کادرفنی هستند اما تنها چیزی 
که ما امروز در مسابقات جام جهانی می بینیم، یک تلاش و دوندگی است که از 

بازیکنان در زمین مسابقه می بینیم. 

یعنی طرح و ایده فنی خاصی را از سوی تیم ملی در این دیدار مشاهده نکردید؟
حداقل من نتوانستم ایده یا طرحی را در این دو بازی پیدا کنم که به این موضوع 
خوشبین شوم یا خوشحال شوم که حتی اگر در این دیدارها نتیجه هم نگرفتیم، 
حداقل به لحاظ ساختار و کیفیت فوتبال، یک تیم بابرنامه، هدفمند و امروزی 

را از خود به نمایش بگذاریم. واقعا نمی دانم این دور باطل در فوتبال ما قرار است 
چه زمانی به پایان برسد؟ 

به هر صورت به احتمال زیاد ما از این گروه صعود خواهیم کرد. 
بلـــه، درســـت اســـت و ایـــن امر هم احتمـــالا محقق خواهد شـــد. تیم بعدی هم 
تیمـــی نیســـت کـــه بتواند در مقابل بچه های ما مقاومت کنـــد و قطعا بازی آخر 
مرحله گروهی را با پیروزی پرگلی پشت سر خواهیم گذاشت اما درنهایت رفتن 
به مراحل بالاتر این جام هم فکر نمی کنم عایدی برای فوتبال ما داشـــته باشـــد. 
اصل اتفاق خوب این است که ما بتوانیم در امر سازندگی موفق باشیم و بتوانیم 
ایـــن اســـتعدادها و این بازیکنان خوب را به فوتبـــال امروزی دنیا نزدیک کنیم و 

اینها را به این سطح برسانیم. 

به این موضوع خوشبین نیستید؟
من نمی توانم خوشبین باشم و فقط افسوسش باقی می ماند. 

فکـــر نمی کنید بارش شـــدید باران باعث شـــد تا کیفیت اصلی خـــود را به نمایش 
نگذاریم؟

اصلا از این بازی فاصله بگیریم. دیدار با برزیل را عرض می کنم. ما در این دیدار 
هـــم این طور نشـــان دادیم کـــه خوب می دویم، خوب تـــلاش می کنیم و به دنبال 
استفاده از اتفاقات بازی هستیم؛ تمام! نه طرحی و ایده ای و نه فکر خاصی. اگر 
ایده ای بود در این بازی می دیدیم اما آنجا هم روی اشتباهات حریف و کیفیت 
فردی بازیکنان مان در لحظه های خاص موفق شـــدیم به پیروزی برســـیم. شاید 
بیش از حد دارم ســـخت می گیرم اما وقتی ســـبکی که رقبا دارند کار می کنند را 
می بینـــم، مدلـــی که ما داریم کار می کنیم هیچ ســـنخیتی با فوتبال امروزی دنیا 
ندارد و این نقطه مایوس کننده ماجرا به شمار می رود. ما داریم از رده های سنی 
صحبت می کنیم که در ابتدای یک مسیر بزرگ و سخت قرار دارند. نباید امروز و 
آینده اینها را فدای تک  بازی ها، تک مسابقات و تورنمنت ها کنیم. چطور آنها با 
این وضعیت می توانند ساخته شوند یا چطور برای آینده امیدوار باشیم که بخش 
بزرگی از این بچه ها این موقعیت را داشته باشند که مثلا به فوتبال اروپا بروند؟ با 
این وضعیت نمی شود! با این مدل از فوتبال و این شکل از بازی نمی توانیم تصور 

موفقیت های بزرگ را در آینده داشته باشیم. 

با این اظهارات، ایراد اصلی شما به کادرفنی تیم ملی است؟
من به کادر ایرادی نمی گیرم بلکه ایرادم این اســـت که ما اصلا برای فوتبال مان 
صاحب فلسفه نیستیم. این فلسفه را هم فدراسیون و کمیته فنی باید مشخص 
کنند. ما باید بتوانیم این کار را انجام بدهیم. چطور می شود ژاپن، عربستان، کره، 

قطـــر و امـــارات بتوانند؟ خیلی از آنها از ما کیفیت و پتانســـیل پایین تری دارند و 
سعی می کنند خودشان را به فوتبال روز دنیا وصل کنند اما ما نتوانیم و به دنبال 

این مسیر هم نباشیم. 

با همه این تفاسیر اما کارشناسان زیادی در این چند روز بین دو بازی تیم ملی، برخلاف 
نظر شما صحبت کرده و تیم ملی را صاحب سبک و با ایده های تاکتیکی درست و 

مناسب معرفی کردند. فکر نمی کنید شاید تعریف و تمجید بیش از حد از بازیکنان 
باعث اعتمادبه نفس کاذب آنها برای بازی با انگلیس شده باشد. 

واقعا درباره اعتمادبه نفس بازیکنان نمی دانم چه اتفاقی افتاده 
باشد اما اگر واقع بین باشیم، عزیزانی که درباره بازی با برزیل 

اظهارنظر می کنند، در همان بازی هم قابل مشـــاهده بود 
که ما تیمی هســـتیم که دوندگی و تلاش زیاد داریم اما 

زمانی که توپ را می گیریم، فقط یک ایده داریم؛ اینکه 
با استفاده از اشتباهات حریف، ضدحمله بزنیم. ما 

قادر نیســـتیم بازی را به میل خودمان کنترل کنیم. ما 
توان و برنامه این کار را نداریم. در همین بازی با انگلیس اگر در 10 دقیقه 
پایانی بازی قادر بودیم توپ را در زمین حریف به گردش دربیاوریم و آنجا 

بتوانیم حریف را از دروازه خودمان دور نگه داریم، این احتمال وجود داشت 
که بتوانیم بدون شکست این بازی را ترک کنیم. اما چنین مساله ای را 

شما مشاهده کردید؟ کماکان تیمی بودیم که عقب نشسته و سعی 
در دفع توپ دارد. با اضافه کردن کسری طاهری هم منتظر بودیم 
ببینیم چه اتفاقاتی می افتد. این مسائل نمی تواند به ما دورنمایی از 

موفقیت بدهد. فرضا این جام را با موفقیت پشت سر گذاشته و 
تا مراحل نهایی هم صعود کنیم اما این نباید باعث شود 

که ایرادات و مشکلات بزرگی که در فوتبال مان داریم 
را نبینیم. جوانان و امیدهای ما هم حذف شدند. 

آن هـــم در مقابل تیمـــی مانند مالزی به خاطر 
یک کارت بیشتر یا در بازی های آسیایی 

از هنگ کنـــگ شکســـت خوردیـــم. 
اینهـــا زنگ خطرهایـــی هســـتند 

که ســـال های قبل مقابل قطر و 
امارات و ازبکستان یا عربستان 

بـــه صـــدا درآمـــده بودنـــد، حالا به جایی رســـیدیم که دارد بـــا هنگ کنگ به صدا 
، راهکار و فلسفه درست هستیم.  درمی آید. پس باید بپذیریم که نیازمند تغییر
این سبک و مدل از فوتبال در تیم های پایه نمی تواند آینده ساز فوتبال برای این 

بچه ها و کشورمان باشد. 

چه کســـی فکر می کرد بعد از هفته دهم رقابت های لیگ برتر در شـــرایطی که 
تیم های ســـپاهان و پرســـپولیس در تعقیب استقلال برای جایگاه اول جدال 
می کردنـــد ایـــن تیـــم ذوب آهن باشـــد که بـــا حرکتی هوشـــمندانه جایگاه دوم 
ی برای رسیدن به صدر  جدول رده بندی را تصاحب کند. ذوب آهن 1۸ امتیاز
جدول فقط ۴ امتیاز با اســـتقلال فاصله دارد. این تیم با ۵ برد شـــیرین و تنها 
ی لیگ برتر است. محمد  ی، از موفق ترین باشـــگاه ها در فصل جار دو تســـاو
ربیعی از ذوب آهن فراموش شـــده بار دیگر تیمی مدعی ســـاخت و شـــاید در 

ادامه راه، این تیم دوباره توان افتخارآفرینی داشته باشد.

 شروع سخت
ذوبی هـــا بـــرای تمدیـــد قرارداد مهدی تارتار که تازه به پایان رســـیده بود، تردید 
داشتند. از طرفی فکر می کردند بهتر است با قاسم حدادی فر به توافق برسند؛ 
مربی ای که طی مدت همکاری با مهدی تاتار ظاهرا آب دیده به نظر می رسید. 
همه اعضای هیات مدیره اما با این انتخاب موافق نبودند و او را مربی جوان 
کارآمدی می دانســـتند که نمی تواند حتی جایگاه نهم این تیم در جدول  و نا
رده بندی را تکرار کند. همین موضوع باعث شد تا گزینه سومی به نام محمد 
ی به دلیل  ی میز قرار بگیرد. محمد ربیعی که پیشـــنهادهای بســـیار ربیعی رو

یاد مایل نبود به تیم  عملکرد خوب چند سال اخیر در مس رفسنجان داشت ز
ذوب آهن ملحق شـــود، از این رو به آنها جواب رد داد. در ادامه او به باشـــگاه 
اســـتقلال آمـــد، امـــا در نهایت از قبول هدایت این تیـــم انصراف داد. از طرفی 
انتخاب مربیان از ســـوی دیگر باشـــگاه ها در نهایت کار را به سمت و ســـویی 
پیش برد که محمد ربیعی تقریبا گزینه ای به جز ذوب آهن نداشت. این توفیق 
ی البته به نفع ربیعی و باشـــگاه ذوب آهن تمام شـــد و از این انتقال هم  اجبار

سبز قباهای اصفهانی سود بردند و هم ربیعی!
عملکـــرد محمـــد ربیعی در تیم مس رفســـنجان این بـــاور را به وجود آورده بود 
که او در تیمی به جز مس نمی تواند موفق شـــود، از طرفی برخی اختلافات در 
ی دو طرف بود. به این ترتیب در  باشـــگاه مس رفســـنجان مانع از ادامه همکار
شـــرایطی کـــه به نظر می رســـید پس از گردش مارکوپولویـــی این مربی در لیگ 
گهان اما عوامل این  برتـــر قرار اســـت دوباره هدایت مس را بر عهـــده بگیرد، نا
کت الهامی به توافق رسیدند و محمد ربیعی اجبارا  باشگاه رفسنجانی با سا
به ذوب آهن پیوســـت. شـــرایط بـــرای تیم ذوب آهن در فصـــول اخیر به حدی 
نگران کننده بود که کمتر مربی ای حاضر بود مسئولیت این تیم را قبول کند. 
حتی مهدی تاتار بعد از دو فصل حضور در جمع گاندوها ترجیح داد اصفهان 
را رها کرده و شـــانس خود را در شـــهر دیگری امتحان کند. در نتیجه از هر ســـو 
که به ماجرا نگاه می کردیم، اصفهان محل تلاقی باشـــگاه ذوب آهن و محمد 
ربیعی بود. این انتخاب درست از سوی مدیران باشگاه ذوب آهن در نهایت 
ی پس از 10 هفته جایگاه  نتیجه خوبی داشت. حالا می بینیم از این همکار

دوم جدول رده بندی به دست آمده است.

 جبران اشتباه مدیران ذوب آهن 
طی ســـال های اخیر و بعد از آخرین حضور تیم ذوب آهن در لیگ قهرمانان 
آسیا، شاهد تیمی متزلزل و افول کرده از ذوب آهن بودیم. کاهش بودجه این 
تی کـــه در کارخانه ذوب آهـــن به وجود آمده  تیـــم لیـــگ برتری به دلیل مشـــکلا
بـــود، اجـــازه نداد تا مربیانـــی با کارنامه بهتر در جمـــع اصفهانی ها قرار گیرند. 
در حالی که سپاهان دیگر تیم اصفهانی هزینه های هنگفتی می کرد و برای جام 
می جنگید، این تیم ذوب آهن بود که با مشـــکلات مالی مجبور بود اغلب با 
یادی  یخت و پاش ز مربیان سطح پایین به توافق برسد. این بار اما آنها هر چند ر
نکردند اما خوش شانس بودند که مربی ای همچون محمد ربیعی در لیگ برتر 

ی را به خدمت بگیرد. متولد شده بود و ذوب آهن این شانس را داشت تا و
گر نخواهیم مشکلات مالی را تنها عامل عدم موفقیت چند سال اخیر تیم  ا
کنون در انتخاب  ذوب آهن بدانیم باید قبول کنیم که مدیران این باشـــگاه تا
ســـرمربی تیم اشـــتباه کرده  بودند. ســـال های اخیر برای ذوب آهن امثال امید 
یان، رحمان رضایی، مجتبی حسینی  ی، لوکا بوناچیچ، علیرضا منصور نماز
و مهدی تاتار مربیگری کردند. طی این سال ها تیم ذوب آهن تا آستانه سقوط 
پیش رفت، اما به واســـطه اعتبار و عقبه ای که داشـــت ســـقوط نکرد تا تقریبا 
همه امیدها از این تیم ناامید شود. امسال اما مدیران این باشگاه ترس را کنار 
یسک پذیری است تیمی  گذاشته و با جذب محمد ربیعی که خود نیز مربی ر
متفاوت را روانه رقابت ها کردند. به نظر می رســـد مدیران این باشـــگاه به خاطر 
صدمه ای که در نتیجه کج ســـلیقه ای خود به این تیم زدند یک عذرخواهی 

به هواداران ذوب آهن بدهکارند.

 توانا در خانه رقبا
یکن این تیم جدا شده  ربیعی کار را خیلی زود شروع نکرده بود و از طرفی 1۲ باز
یکن را تحویل گرفت. با اندک فرصتی  بودنـــد، درنتیجـــه او تیمی خالـــی از باز
یکن لیگ برتری از دیگر باشـــگاه ها به تیمش اضافه کرد  که داشـــت چند باز
که اتفاقا میانگین ســـنی خوبی هم داشـــتند. با بررسی عملکرد تیم ذوب آهن 
ی با سپاهان، در هفته ششم مقابل تیم  کاملا واضح است که این تیم به جز باز
مس رفسنجان هم شکست خورده است. آمار خیره کننده تیم محمد ربیعی 
ی های خارج از خانه نشان می دهد آنها میزبان مهربانی برای رقبا بوده و  در باز
گردان  تا کنون در خانه خودش ۷ امتیاز از دست داده و این نشان می دهد شا
محمد ربیعی در خانه توانایی لازم را ندارند و در زمین حریف بهتر کار می کنند.
ی که از سوی  اتفاقاتی که طی ســـال های اخیر برای ذوب آهن رخ داد و فشـــار
سکوها و هواداران احساس می کردند، می تواند یکی از دلایل عدم نتیجه گیری 
ایـــن تیـــم در خانـــه باشـــد . با این حـــال هرچند هفتـــه دهم زمـــان خوبی برای 
نتیجه گیری در مورد تیم ذوب آهن نیست، اما این تیم می تواند با روند خوبی 
کـــه از خـــود نشـــان داده در ادامه نیز موفق باشـــد. واقعیت این اســـت که رقبا 
ی  کتور دســـت رو مخصوصـــا تیم هایـــی همچون ســـپاهان، پرســـپولیس و ترا
دســـت نمی گذارنـــد تـــا ذوب آهن خود را بـــه صدر جدول نزدیـــک و نزدیک تر 
ی که هر از گاهی می بینیم،  کنـــد. قطعـــا این لیگ با توجه بـــه تعطیلات مکرر
ی است؛ هرچند ذوب آهن با توجه به مربی و عملکرد  آبستن حوادث بسیار
یکنان از خود نشان دادند، می تواند خود را به عنوان یک مدعی  خوبی که باز

مطرح کند اما هنوز برای نتیجه گیری زود است.

فرزاد آشوبی در گفت وگو با »فرهیختگان«: تیم ملی نوجوانان در هر 2 دیدار تلاش کرد  پیام آور شادی باشد

باید برای داشتن این بازیکنان مستعد خوشحال باشیم
 انرژی و سختکوشی بازیکنان در هر 2 بازی در حد عالی بود                نباید امروز و آینده این نفرات را فدای تک بازی ها کرد

ذوبی ها یک عذرخواهی به هواداران خود بدهکارند

گردان ربیعی حریف می طلبند شا

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

ارائه مدرک معتبر و رسمی 
از مدرســه عالــی مهارتــی 
دانشــــــــگاه آزاد اسلامــــــی

مدرسه عالی مهارتی 
رسانه ای فرهیختگان
۰9۱۰8۱۰6535

Farhikhteghan_school

آگهی مزایده
یرزمین خوابگاه برادران موضوع: واگذاری ز

بدینوسیله به اطلاع می رساند دانشگاه آزاد اسلامی واحد شبستر قصد 

دارد زیرزمین خوابگاه برادران خود را از طریق مزایده به صورت اجاره واگذار 

نماید. لذا از کلیه اشـــخاص حقیقی و حقوقی که متقاضی می باشـــند 

یافت اسناد همه  دعوت می شـــود جهت کســـب اطلاعات بیشتر و در

روزه به جز ایام تعطیل و شـــنبه ها در وقت اداری )1۵-۸( به شـــرح ذیل 

یخ درج  یافت اســـناد و شـــرکت در مزایده از تار اقدام نمایند. مهلت در

یافت اســـناد مزایده  گهـــی بـــه مـــدت 10 روز کاری می باشـــد. محل در آ

شبســـتر - دانشـــگاه آزاد اسلامی- ســـاختمان اداری - طبقه سوم دفتر 

معاون توســـعه مدیریت و منابع دانشگاه تلفن: ۴۲۴۲۴۲۷۳ 0۴1 محل 

تحویل اسناد مزایده: اداره حراست واقع در طبقه سوم ساختمان اداری.

سایر شرایط در اسناد مزایده مندرج است. 

دانشگاه در قبول پیشنهادات و انعقاد قرارداد یا رد آن دارای اختیار 

گهی منتشره در روزنامه سراسری و محلی  تام می باشد و هزینه درج آ

بر عهده برنده مزایده است. 

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد شبستر

مدرک دانشگاهی )گواهی موقت( اینجانب رضا افروزنده بخشایش فرزند حسین شماره 
شناسنامه ۴۳۸۲ صادره از تبریز در رشته مدیریت دولتی در مقطع کارشناسی ناپیوسته 
صادر از واحد دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد  ســـراب – مرکز مهربان به شـــماره تاییدیه 
یخ 96/0۲/06 در مورخه 9۸/06/01 مفقود یا ســـرقت شـــده و از درجه  ۷۳۳۲6 ف/م به تار
اعتبار ساقط است. لذا از یابنده تقاضا می شود آن را به آدرس: آذربایجان شرقی – تبریز 
– سردرود – خیابان امام – دانشگاه آزاد اسلامی مرکز سردرود اداره دانش آموختگان به 

کد پستی۵۳61۸1۵۳1۷ و به شماره تلفن ۳۴۲1۵۵۸۴ ارسال یا تحویل فرماید.

آگهی مزایده
دانشگاه آزاد اسلامی واحد شهر بابک بر اساس مجوز شماره 0۷/۵۸۳۸ تصمیم 
به واگذاری سلف و سرویس خود از طریق مزایده عمومی به اشخاص حقیقی 
یا حقوقی واجد شرایط مندرج در اسناد مزایده  به صورت اجاره یک ساله را دارد. 
گهی به مدت 10 روز کاری جهت  متقاضیان درصورت تمایل از تاریخ درج این آ
بازدیـــد اماکـــن مورد مزایده و دریافت اســـناد مربوطه بـــه اداره امور مالی این واحد 
دانشگاهی واقع در شهر بابک – بلوار خلیج فارس – مجتمع دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد شهر بابک – قسمت امور مالی مراجعه نمایند.
-ارائه ضمانتنامه بانکی معتبر در وجه دانشگاه به میزان ذکرشده در اسناد مزایده 

یا واریز به حساب اعلام شده
دانشگاه در رد یا قبول یک یا تمامی پیشنهادات مختار است.

گهی به عهده برنده مزایده خواهد بود. هزینه درج آ
شماره تماس: 0۳۴۳۴1۲1۲09-

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد شهر بابک

نوبت دوم

صدای نخبگان، نگاه جوانان

روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان

FA R H I K H T E G A N
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f a r h i k h t e g a n o n l i n e

آگهی مزایده
نوبت دوم

دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد شهر بابک بر اساس مجوز شـــماره 0۷/۲۵/۳/1۸۸۷1 
تصمیـــم به واگذاری اســـتخرهای پرورش ماهی خـــود از طریق مزایده عمومی به 
اشخاص حقیقی یا حقوقی واجد شرایط مندرج در اسناد مزایده  به صورت اجاره 
گهی به مدت 10  یک ساله را دارد . متقاضیان درصورت تمایل از تاریخ درج این آ
روز کاری جهت بازدید اماکن مورد مزایده و دریافت اسناد مربوطه به اداره امور مالی 
این واحد دانشگاهی واقع در شهر بابک – بلوار خلیج فارس – مجتمع دانشگاه 

آزاد اسلامی واحد شهر بابک – قسمت امور مالی مراجعه نمایند.
-ارائه ضمانتنامه بانکی معتبر در وجه دانشگاه به میزان ذکرشده در اسناد مزایده 

یا واریز به حساب اعلام شده
دانشگاه در رد یا قبول یک یا تمامی پیشنهادات مختار است.

گهی به عهده برنده مزایده خواهد بود. هزینه درج آ
شماره تماس : 0۳۴۳۴1۲1۲09-

 روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد شهر بابک


